
Mötesanteckningar 
Utställnignskommittens möte 2021 09 27 
kl 20.00 videosamtal via Messenger 

1. Mötets öppnande 
2. Deltagande 

Madeleine Bäck
Karin Festin
Kurt Johansen
Rebecca Palm
Anmält förhunder: 
Emelie Lök & Ingela Holmgren

3. Godkännande av dagordning 

4. Det beslutades att Madeleine ska göra en skrivelse till alla LA ang vikten av att välja domare och 
skriva med rekommendationen att fråga domaren man tänkt anlita om denna redan är kontrakterad 
att döma rasen, aningen i en annan LA eller på SKK under samma år. Även bifoga länken till FCI’s 
lista för auktoriserade domare på beagle. I denna skrivelse också uppmana de som ännu släpar efter 
med sin resultatredovisning av årets utställningar.

5. Då antalet utställningar i klubben vart såpass många med såpass stor uppslutning så föreslår 
UtstK att tävlan om årets utställningsbeaglar ska återupptas som vanligt. 

6. I mitten av September blev Madeleine uppringd av SKK’s utställnignskommitte där de 
ifrågasätter det faktiska kynologiska värdet i att SBlK har såpass många specialer per år, då vi 
sällan registrerar över 300 valpar om året och många av våra specialler knappt drar 20 anmälda. De 
har en arbetsgrupp som hade i uppdrag att kontakta de klubbar som anses ha ett väl stort antal 
utställningar per år. Detta diskuterades på mötet och vi beslutade att ta upp detta med CS och 
föreslå att det skickas ut en skrivelse till alla LA för att de också ska få ha en åsikt i detta då det 
påverkar dem mest. 

7. Inga övriga frågor

Mötet avslutas


